
 Dz-08.0021.32.2017 

 
PROTOKÓŁ 

z XXXII sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki 

z dnia 26 kwietnia 2017 r. 

(godz. 18:00) w siedzibie Rady Dzielnicy VIII Dębniki  

przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 
 

 

 Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz przywitał radnych Dzielnicy VIII, na podstawie 

listy obecności (w załączeniu) stwierdził quorum i otworzył XXXII sesję Rady Dzielnicy VIII 

Dębniki w dniu 26 kwietnia 2017 r.   

 

   

P. A. Puszkarz przedstawił projekt porządku obrad: 

 

1. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

3. Informacje Radnych Miasta Krakowa. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                           

w sprawie granicy pomiędzy Gminą Miejską Kraków a Gminą Liszki – druk nr 347.    

5. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

oznakowania na ul. Ruczaj w Krakowie – druk nr 348. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

montażu progów zwalniających na ulicy Grota Roweckiego 43, 45 w Krakowie – druk                   

nr 349. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Infrastruktury Rady Dzielnicy VIII Dębniki 

– druk nr 350. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Strategii i Planowania 

Przestrzennego w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Strategii                               

i Planowania Przestrzennego Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 351. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Rewizyjną w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z działalności Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki za okres                               

od 1.01.2016 r. do 31.12.2016 r. – druk nr 352. 

10.  Oświadczenia i komunikaty. 

 

 

Ad. 1. 

 

P. A. Puszkarz zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad, który radni otrzymali. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie ustanowienia prawa trwałego zarządu – część dz. nr 743/36 obręb 33 

Podgórze - druk nr 353.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, jednogłośnie. 
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P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 10, a dotychczasowy punkt 10 Oświadczenia i komunikaty będzie 

rozpatrywany jako ostatni.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przekazania prawa trwałego zarządu – ul. Zamiejska - Tymotkowa - druk                   

nr 354.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 11.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie projektu zagospodarowania terenu dla inwestycji pn.: „Budowa placu zabaw 

przy ul. Maćka z Bogdańca w Tyńcu” - druk nr 355.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 12.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie ustanowienia prawa trwałego zarządu – dz. nr 205 i 212 obręb 2 Podgórze                

– Park Krakowian - Kostrze - druk nr 356.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 13.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Budżetowej Rady Dzielnicy VIII 

Dębniki - druk nr 357.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 14.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Edukacji Rady Dzielnicy VIII 

Dębniki - druk nr 358.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 15.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 
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VIII Dębniki na rok 2017 - druk nr 359.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 16.   

P. P. Rusocki – przewodniczący Komisji Infrastruktury zgłosił wniosek o wycofanie z porządku 

obrad projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie montażu progów 

zwalniających na ulicy Grota Roweckiego 43, 45 w Krakowie – druk nr 349.  

P. A. Puszkarz poinformował, że zmieni się numeracja poszczególnych punktów porządku obrad 

od punktu 7 o jeden wzwyż.  

P. A. Puszkarz stwierdził, że projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi projektami uchwał 

i wycofanym projektem uchwały będzie stanowił porządek obrad sesji. 

 

Ad. 2. 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że nie wpłynęły żadne uwagi na piśmie do protokołu z XXXI sesji 

Rady Dzielnicy VIII Dębniki w związku z tym stwierdził, że protokół z XXXI sesji Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki zostały przyjęty. 

 

Ad. 3. 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że nie przybył na sesję żaden z radnych Miasta Krakowa, w związku  

z tym przechodzimy do rozpatrzenia pkt. 4 porządku obrad. 

  

Ad. 4. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie granicy pomiędzy Gminą Miejską Kraków a Gminą Liszki – druk nr 347. 

P. K. Gacek odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                           

w sprawie granicy pomiędzy Gminą Miejską Kraków a Gminą Liszki – druk nr 347. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. P. Szewczyk, p. Ł. Balon, p. P. Turcza, p. A. Puszkarz.                            

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXII/343/2017. 

 

Ad. 5. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie oznakowania na ul. Ruczaj w Krakowie – druk nr 348. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

oznakowania na ul. Ruczaj w Krakowie – druk nr 348. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowanie: 18 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXII/344/2017. 

 

Ad. 6. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Infrastruktury Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 350. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Infrastruktury Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk 

nr 350. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Infrastruktury w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Infrastruktury 

Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 350. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. P. Rusocki, p. A. Puszkarz. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXII/345/2017. 

 

Ad. 7. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Strategii                        

i Planowania Przestrzennego w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Strategii                               

i Planowania Przestrzennego Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 351. 

P. M. Dziarmagowski odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Strategii i Planowania 

Przestrzennego w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Strategii                               

i Planowania Przestrzennego Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 351. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Strategii i Planowania Przestrzennego w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa                  

w Komisji Strategii i Planowania Przestrzennego Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 351. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wziął p. M. Dziarmagowski. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXII/346/2017. 

 

Ad. 8. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Rewizyjną    

w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki za okres                               

od 1.01.2016 r. do 31.12.2016 r. – druk nr 352. 

P. W. Wyrwa odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Rewizyjną w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z działalności Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki za okres                               

od 1.01.2016 r. do 31.12.2016 r. – druk nr 352. Część projektu uchwały (od strony 6) odczytał               

p. P. Skrzypiec. 
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P. W. Wyrwa odczytał ponadto opinię członków Komisji Rewizyjnej dotyczącą sprawozdania                   

z działalności Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki za okres od 1.01.2016 r. do 31.12.2016 r. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXII/347/2017. 

P. A. Puszkarz podziękował wszystkim radnym za współpracę. 

 

Ad. 9 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów 

Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie ustanowienia prawa trwałego zarządu – część                       

dz. nr 743/36 obręb 33 Podgórze - druk nr 353. 

P. W. Wyrwa odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Terenów Zielonych i Ochrony 

Środowiska w sprawie ustanowienia prawa trwałego zarządu – część dz. nr 743/36 obręb 33 

Podgórze - druk nr 353. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie ustanowienia prawa trwałego 

zarządu – część dz. nr 743/36 obręb 33 Podgórze - druk nr 353. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXII/348/2017. 

 

Ad. 10. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów 

Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie przekazania prawa trwałego zarządu – ul. Zamiejska 

- Tymotkowa - druk nr 354. 

P. W. Wyrwa odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Terenów Zielonych i Ochrony 

Środowiska w sprawie przekazania prawa trwałego zarządu – ul. Zamiejska - Tymotkowa - druk                   

nr 354. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie przekazania prawa trwałego 

zarządu – ul. Zamiejska - Tymotkowa - druk nr 354. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXII/349/2017. 

 

Ad. 11. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów 
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Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie projektu zagospodarowania terenu dla inwestycji 

pn.: „Budowa placu zabaw przy ul. Maćka z Bogdańca w Tyńcu” - druk nr 355. 

P. W. Wyrwa odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Terenów Zielonych i Ochrony 

Środowiska w sprawie projektu zagospodarowania terenu dla inwestycji pn.: „Budowa placu 

zabaw przy ul. Maćka z Bogdańca w Tyńcu” - druk nr 355. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie projektu zagospodarowania terenu 

dla inwestycji pn.: „Budowa placu zabaw przy ul. Maćka z Bogdańca w Tyńcu” - druk nr 355. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXII/350/2017. 

 

Ad. 12. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów 

Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie ustanowienia prawa trwałego zarządu – dz. nr 205                  

i 212 obręb 2 Podgórze – Park Krakowian - Kostrze - druk nr 356. 

P. W. Wyrwa odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Terenów Zielonych i Ochrony 

Środowiska w sprawie ustanowienia prawa trwałego zarządu – dz. nr 205 i 212 obręb 2 Podgórze 

– Park Krakowian - Kostrze - druk nr 356. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie ustanowienia prawa trwałego 

zarządu – dz. nr 205 i 212 obręb 2 Podgórze – Park Krakowian - Kostrze - druk nr 356. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXII/351/2017. 

 

Ad. 13. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Budżetową 

w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Budżetowej Rady Dzielnicy VIII 

Dębniki – druk nr 357. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Budżetową w sprawie 

przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Budżetowej Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk 

nr 357. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Budżetowej w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Budżetowej Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 357. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wziął p. Ł. Balon. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się. 
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P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXII/352/2017. 

 

Ad. 14. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Edukacji                

w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Edukacji Rady Dzielnicy VIII Dębniki   

- druk nr 358. 

P. H. Krawczak odczytała projekt uchwały wniesiony przez Komisję Edukacji w sprawie 

przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Edukacji Rady Dzielnicy VIII Dębniki - druk             

nr 358. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Edukacji w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Edukacji Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki - druk nr 358. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. H. Krawczak, p. U. Twardzik. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXII/353/2017. 

 

Ad. 15. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Edukacji                

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2017 - druk nr 359. 

P. R. Torba odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Edukacji w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki na rok 2017                    

- druk nr 359. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Edukacji w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VIII Dębniki na rok 2017 - druk nr 359. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

P. R. Torba zgłosił autopoprawkę Komisji Edukacji do projektu uchwały wniesionego                         

przez Komisję Edukacji w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych                              

do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki na rok 2017 - druk nr 359. 

P. U. Twardzik zgłosiła poprawkę do projektu uchwały wniesionego przez Komisję Edukacji                

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2017 - druk nr 359.  

W dyskusji udział wzięli: p. B. Paszkowski, p. U. Twardzik, p. Ł. Balon, p. B. Augustyniak. 

P. A. Puszkarz poddał poprawkę pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że poprawka została przyjęta. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką i przyjętą poprawką                                 

pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXII/354/2017. 
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Ad. 16. 

 

P. A. Puszkarz zwołał XXXIII sesję Rady Dzielnicy VIII Dębniki na dzień 24 maja 2017 r.                   

o godzinie 18:00. 

P. A. Puszkarz poinformował, że w dniu 4 maja 2017 r. o godzinie 13:00 odbędzie się odbiór 

bieżącego utrzymania ogródków jordanowskich. Miejsce spotkania: ogródek jordanowski                     

przy ul. Pietrusińskiego. Zgłoszenia udziału do jutra do godziny 16:00. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynęło zaproszenie z Krakowskiego Klubu Kajakowego                 

na zawody Krakowskie Slalomy w dniach 29-30.04.2017 r. oraz Puchar Prezydenta Miasta 

Krakowa w dniach 6-7.05.2017 r. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynęło zaproszenie ze Stowarzyszenia na rzecz nowej 

Konstytucji Kukiz`15 na debatę dot. handlu w niedzielę i formy przydzielania zezwoleń                        

na sprzedaż alkoholu w dniu 27.04.2017 r. o godzinie 18:00 w klubie „Pod Jaszczurami”. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynęło zaproszenie na prezentację dokumentu „Kierunki 

Rozwoju i Zarządzania terenami Zieleni w Krakowie na lata 2017-2030” w dniu 27.04.2017 r.                      

o godzinie 17:00 w Sali Portretowej UMK przy pl. Wszystkich Świętych 3-4. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynęło zaproszenie Skotnickiego Stowarzyszenia 

Sportowego na XII Międzynarodowy Bieg z okazji 97. rocznicy urodzin Świętego Jana Pawła II     

– 21 maja 2017 r. od godziny 13:00 – boisko Pogoni Skotniki. 

P. P. Bystrowski poinformował o ustaleniach jakie zapadły na spotkaniu w sprawie projektu 

rewitalizacji Parku Dębnickiego. 

W dyskusji udział wzięli: p. A. Puszkarz, p. P. Szewczyk, p. K. Gacek, p. U. Twardzik.  

P. M. Sobieraj poinformował, że posiedzenie Komisji Praworządności odbędzie się                        

w dniu 24 maja 2017 r. o godzinie 17:00. 

P. H. Krawczak poinformowała, że posiedzenie Komisji Edukacji odbędzie się                                       

w dniu 10 maja 2017 r. o godzinie 16:30. 

P. Ł. Balon poinformował, że posiedzenie Komisji Budżetowej odbędzie się w dniu 9 maja                 

2017 r. o godzinie 18:30.   

W dyskusji udział wzięli: p. B. Augustyniak, p. U. Twardzik, p. P. Szewczyk. 

P. W. Wyrwa poinformował, że posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbędzie się w dniu 9 maja 

2017 r. o godzinie 17:00.   

P. Ł. Balon zmienił termin posiedzenia Komisji Budżetowej na dzień 11 maja 2017 r. o godzinie 

18:30. 

P. A. Puszkarz zapytał o sytuację związaną z tworzeniem listy zadań na rok 2018 przez komisje 

merytoryczne. 

W dyskusji udział wzięli: p. P. Rusocki, p. W. Wyrwa, p. Ł. Balon, p. B. Paszkowski,                            

p. B. Augustyniak, p. K. Gacek. 

P. B. Augustyniak poprosiła o przesyłanie materiałów do Kuriera Podwawelskiego do końca 

kwietnia br. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynęło pismo w sprawie konieczności zmiany nazwy                 

ul. Szwai. 

W dyskusji udział wzięli: p. P. Rusocki, p. U. Twardzik, p. S. Siekacz. 

P. K. Gacek zaproponował nadanie nazwy ul. Andrzeja Zauchy dla ciągu pieszego                                    

od ul. Gronostajowej do ul. Zakrzowieckiej w Pychowicach. 

W dyskusji udział wzięli: p. P. Rusocki, p. A. Puszkarz, p. B. Paszkowski. 

P. U. Twardzik poinformowała, że trwają zapisy na bezpłatny kurs samoobrony dla kobiet. 
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz zamknął 

obrady XXXII sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 20:00). 

 

 

Protokołowała:       Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak          Arkadiusz Puszkarz 

Przewodniczący Rady         

i Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  


